
Protokół Nr LXXXIX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 20 grudnia 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.22 

Zamknięcie obrad – godz. 18.26 

Ad. 1 

Obrady LXXXIX sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM – wręczyli podziękowania oraz upominki dla sołtysów 

ustępujących z funkcji oraz dla nowo wybranych sołtysów wsi Gminy Radków. Podczas 

wręczania Burmistrz przedstawił plany związane z realizacją zadań inwestycyjnych w każdym 

z sołectw.  

O godz. 16.04 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16.13. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 20 grudnia 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 listopada 2023 r.  

6. Sprawozdanie za rok 2023 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków żądań 

związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz 

wydawanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 



a) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu                                                                 – DRUK nr 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2023                                                                                                          – DRUK nr 2 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok                       – DRUK nr 3 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Radków               – DRUK nr 4 

e) w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży służbowej sołtysom 

Gminy Radków                                                                                         – DRUK nr 5 

f) w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024 – 2028                                                                                 – DRUK nr 6 

g) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 

z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028                                                    – DRUK nr 7 

h) w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024  

        – DRUK nr 8 

i) ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2024 rok          – DRUK nr 9 

j) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków          – DRUK NR 10 

k) budżetu Gminy Radków na 2024 rok             – DRUK NR 11 

 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz – poinformował, że do projektu uchwały DRUK NR 3 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Radków na 2023 rok została złożona autopoprawka i poprosił radnych o jej przyjęcie. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

listopada 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 29 listopada 2023 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 



Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania z zakresu zgłaszanych 

wobec Gminy Radków żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

 

Burmistrz - złożył sprawozdanie za rok 2023 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków 

żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań do sprawozdania. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – uzupełnił poprzednie sprawozdanie przedstawiając informacje związane ze 

zmianami w zasadach opracowania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

a następnie złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 25 listopada 2023 roku do 15 

grudnia 2023 roku (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań do sprawozdania. 

O godz. 17.30 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 17.42. 

Przewodniczący RM – poinformował, że w związku z awarią z przyczyn technicznych wyniki 

głosowań nad projektami uchwał nie będą widoczne na ekranie.  

Ad. 8 

DRUK NR 1 zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Przewodniczący RM – poinformował, że do odczytania treści uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą RM Panią Alicję Surdyka-Strug. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok 

Przewodniczący RM – odczytał autopoprawkę do projektu uchwały oraz poprosił stałe komisje 

RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży służbowej 

sołtysom Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2024 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2024 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 10 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 

Przewodniczący RM – poinformował, że analiza uchwały w sprawie przyjęcia WPF miała 

miejsce na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 6 grudnia 2023 r. oraz poprosił 

Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – odczytała treść projektu uchwały. 

Przewodniczący RM – poprosił o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/75/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o 

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radków przedstawionej 

wraz z projektem uchwały budżetowej na 2023 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11 w sprawie budżetu Gminy Radków na 2024 rok 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekt uchwały w sprawie budżetu na rok 2024 

również był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 6 grudnia 2023 r. oraz 

poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/76/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków projekcie uchwały budżetowej na 

2024 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił Przewodniczącego komisji budżetu, planowania i mienia 

komunalnego o przedstawienie opinii komisji. 



Piotr Trybus – Przewodniczący komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego odczytał 

pozytywną opinię komisji w sprawie przyjęcia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy 

Radków oraz budżetu Gminy Radków na 2024 rok. 

Przewodniczący RM – poprosił pozostałe stałe komisje RM o przedstawienie opinii  

w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował radnym za jednogłośne przyjęcie budżetu oraz zapewnił, że Urząd 

będzie starał się realizować go zgodnie z założeniami. Burmistrz podziękował Pani Skarbnik i 

pracownikom Urzędu za pracę nad budżetem oraz zaznaczył ile pracy należy włożyć w jego 

realizację oraz jakie trudności mogą czekać podczas tego procesu. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM – odczytał Postanowienie Nr 218/2023 Komisarza Wyborczego w 

Wałbrzychu II z dnia 12 grudnia 2023 r. w sprawie podziału Gminy Radków na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Następnie odczytał pismo Polskiej Federacji Campingu i Caravaningu dotyczące zajęcia przez 



camping nr 26 „Stołowogórski” w Radkowie III miejsca w konkursie na najlepszy camping w 

Polsce „Mister Camping”. 

Burmistrz – przekazał podziękowania Dyrektorowi GCKSiT. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz - przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. 

gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie 

ścieków (informacje stanowią załączniki do protokołu). Następnie odpowiedział na pytanie 

radnej Czesławy Jarzyńskiej, zadane podczas posiedzenia komisji dotyczące odpłatności za 

posiłki w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” w przypadku otrzymywania wsparcia 

z OPS (odpowiedź stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący RM – złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne oraz wraz z 

Wiceprzewodniczącą wręczyli Burmistrzowi upominek. 

 

Burmistrz - podziękował oraz również złożył życzenia wszystkim obecnym na sali obrad oraz 

mieszkańcom gminy. 

 

Ad. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXXIX sesję Rady Miejskiej 

w Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


